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Košarka je oduvek imala veliki značaj.

Ona daje inspiraciju mladima da se bave sportom.

Mnogi su prvi basket igrali na ulici.



Košarka je kolektivni sport.
Ljubitelji ove igre svih godišta mogu da zajedno uživaju igrajući je.



Mi smo se sa basketom prvi put upoznali kao deca.

Stalno smo bili napolju i punili koševe.



KOŠARKA JE ODLIČAN NAČIN DA SE DRUŠTVO OKUPI I 

ZABAVLJA. TIH 40 MINUTA PRESTAJE SVAKA DRUGA 

BRIGA.



Na terenu su svi isti. Samo je igra bitna.



Kao takvu gleda je ogroman broj ljudi širom sveta.

Ti ljudi daju sve da dođu i vide obračune svojih omiljenih timova.









Možda nam se snovi i ostvare.. ☺

Uživajte u basketu!


